

Gefahrgutinformation/Dangerous Goods Information

Artikelnummer/Article number: **7LF5301-1, 7LF5301-6, 7LF5301-7**

Produktbeschreibung/Product description: **Quarz-Schaltuhr / Quartz Time Switch**

Das Produkt enthält (eine) eingebaute Nickelmetallhydridzelle/-batterie(n).

Das Produkt inklusive der eingebauten Nickelmetallhydridzelle/-batterie(n) **unterliegt im Seeverkehr gemäß Sondervorschrift 963 nicht den Vorschriften des IMDG Code und ist kein Gefahrgut für die übrigen Verkehrsträger, aber die Anforderungen der Sondervorschrift A199 der ICAO-TI/IATA-DGR sind zu erfüllen.**

Diese Anforderungen betreffen die Vorbereitung für die Beförderung und den Verweis auf die Sondervorschrift A199 im Luftfrachtbrief.

Das Produkt erfüllt bei Lieferung die Voraussetzungen für die Transportvorbereitung wie in Sondervorschrift A199 ICAO-TI/IATA-DGR gefordert.

Bitte beachten Sie für weitere Beförderungen die fortlaufenden Änderungen der Gefahrgutvorschriften sowie ggf. Änderungen am Produkt nach Lieferung.

The product contain(s) (an) installed nickel-metal hydride cell/batterie(s).

The product inclusively the installed nickel-metal hydride cell/batterie(s) **is in sea transport according SP963 not subject to the provisions of IMDG Code and is no dangerous good for the other modes of transport, but the requirements given in Special Provision A199 of the ICAO-TI/IATA-DGR have to be met.**

These requirements concern the preparation for transport and the reference to Special Provision A199 in the Air-Way-Bill.

On delivery, the product meets the preconditions of preparation for transport as required by Special Provision A199 of ICAO-TI/IATA-DGR.

Please consider for further transports the continuous changes of the dangerous goods regulations as well as applicable changes of the product after delivery.

ADR/RID/ADN: UN 3496 Batterien, Nickelmetallhydrid, 9
Unterliegt nicht den Vorschriften des ADR/RID/ADN.
UN 3496 Batteries, nickel-metal hydride, 9
Not subject to ADR/RID/ADN.

ICAO-TI/IATA-DGR: UN 3496 Batteries, nickel-metal hydride, 9
No dangerous good in air transport, but **Special Provision A199 has to be met.**

IMDG Code: UN 3496 Batteries, Nickel-Metal Hydride, 9
Not subject to the provisions of IMDG Code. **See SP963.**